
ÅRSMØTE I ABILDSØ TENNISKLUBB – 2024 

 

Innkomne saker og forslag 

 

Forslag: 

Ønsker om at styret vurderer muligheter for å bygge to padel baner. Raskest voksende sport. Ser at at flere 
tennisklubber som f.eks OTA satset på padel. Om muligheten er �l stedet så er dete noe som bør vurderes. Jeg tror 
det vil gi klubben en ny bredde. 

 

 

Styrets inns�lling: 

Mulighet for å bygge padel-baner undersøkes ikke. Vi ser helt klart at padel er et populært �lskudd, men ATKs 
primære rolle er å legge �lrete for tennis for de som bor i nærområdet. Tilbud om padel finnes allerede på Ryen og 
andre steder. Kostnader er ikke kjent, men vil sannsynligvis være rela�vt høye. Bygging av padel-baner vil også 
måte medføre omdisponering av arealet vårt, f.eks. parkeringsplasser, noe vi ikke bør prioritere. 


	Agenda_årsmøte_2024
	Vedlegg1_ATK årsberetning 2023
	1. Organisasjonsplan etter årsmøtet i 2023
	2. Fra Styret
	3. Anlegg og baner
	4. Juniortrening og voksenkurs
	5. Sportslige aktiviteter
	Klubbmesterskapet 2023
	Tennis-stigen
	ATK Damer
	Divisjonstennis 2023
	Innendørssesongen

	6. Hjemmeside og sosiale medier
	7. Kontingenter
	8. Medlemssituasjonen og økonomi

	Vedlegg2_3_ATK Regnskap_Budsjett 2023-2024
	ATK 2023 - BUDSJETT
	Balanse
	Noter

	Vedlegg4_Forslag_Årsmøte2024
	Vedlegg5_20240216 ATK Kontrollutvalgets beretning 2023 signert



